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Transportudvalget har i brev af 17. marts 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Anne Valentina Berthelsen (SF). 

Spørgsmål nr. 334: 

Kan ministeren bekræfte konklusionen i Vejdirektoratets rapport 

»Potential effects on society of regulating vehicle tyre/road noise« 

fra 2018 om, at den nuværende støjmærkningsordning for bildæk 

ikke har nogen sammenhæng med de støjniveauer, som man kan 

måle på typiske danske vejbelægninger? I så fald ønskes oplyst, om 

der er et arbejde i gang med at udvikle en bedre mærkningsord-

ning, eller om ministeren vil tage initiativ til en sådan. 

Svar: 

Inden for den fastsatte tidsfrist har det ikke været muligt at ind-

hente de fornødne oplysninger til at besvare spørgsmålet. 

Spørgsmålet forventes endeligt besvaret senest i uge 17 i 2021. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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